
Indkaldelse til forældrerådsmøde 

Kære forældrerådsmedlem  

Du indkaldes hermed til forældrerådsmøde på Amagerhylden. Det foregår tirsdag den 21 September 2021 

kl. 17:15 - 21.00 ”Amagerhylden – Palæet” i loungen, Sundholmsvej 2C, stuen.  

Dagsorden:  

1. Valg af ordstyrer: Jeanette 

 2. Valg af referent: Cecilie Kramer, Anders Cordes fra punkt 9.e 

3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt.  

Punktet fjernes fremadrettet fra dagsordenen, da referatet godkendes digitalt af forældre inden næste 

forældrerådsmøde. 

5. Fordeling af poster i forældrerådet  

Til næste sommer (2022) er Jens færdig som skolebestyrelsesmedlem, Jan undersøger med en jurist 

hvordan det valg træffes, om det vælges via skolebestyrelsen eller via forældrerådet.  

Forældrerådet konstituerer sig en gang årligt.  

Anders Cordes er valgt for to år.  

Cecilie Breil Kramer er valgt for et år.  

Stine Lorentzen er genvalgt som suppleant for 1 år.  

6. Valg af formand og næstformand  

Jette Grosen Petersen er valgt som ny formand for et år i og Oke Ogueri er valgt som ny næstformand for 2 

år.  

7. Billeder af forældrerådet  

Forældrene har givet tilladelse i separat dokument på at billederne må komme op og hænge.  

8. Nyt fra medarbejderne  

Hverdagen er så småt ved at vende tilbage. Der drøftes i personalegruppen hvad der var godt ved corona 

både ift. Børnegrupper og personalegruppen. Personalegruppen har været hårdt ramt af sygdom, men nu 

synes der at være ro på igen, og der er igen overskud og personale til at der laves aktiviteter i 

2./3.klasserne. Ugeplanerne er så småt tilbage og viser hvad der er af aktiviteter for børnene i hvert af de 

tre huse.  

Det har skabt stor lettelse i personalegruppen at forældrene igen må komme ind og ”finde” deres børn ved 

afhentning. Det har kostet en del ressourcer under corona at skulle finde børnene.  

Personalegruppen har haft et oplæg omkring arbejdsmetoder og evaluering, som er rigtig givtigt og giver 

nogle nye redskaber, som man kan bruge fremadrettet.  



I det store hele er personalegruppen kommet godt over på den anden side. De er glade for igen at kunne 

samles, snakke pædagogik og rutinerne i hver af husene er ved at blive bygget op igen.  

9. Meddelelser  

a. Lukkedage: 

Lukkedage i 2022: 11.-13. april (dagene inden påske) 5.juni, 24 december, 27.-30. december.  

b. Budget  

Amagerhylden ligger til på nuværende tidspunkt at have et overskud på 247.000 kr. pr.31.12.21.  

c. Corona  

Personalet er kommet godt ud på den anden side af corona, men holder fast i nogle af de gode rutiner, der 

er kommet ud af pandemien. Personalegruppen har oparbejdet nogle gode rutiner, der kan trækkes på i 

tilfælde af endnu en bølge både ift. Børnegrupperne og personalegruppen.  

d. ”Frugt”  

Før corona ramte, var frugt/eftermiddagsmad et tilbud hver dag. Her efter sommerferien forsøges der med 

frugt en gang om ugen i hvert enkelt hus, for at finde ud af hvad kan lade sig gøre med de ressourcer, der er 

og hvor meget børneinddragelse, der er muligt. Der er et ønske fra forældregruppen om at der er 

eftermiddagsmad hver dag, kan dette ikke lade sig gøre, vil KKFO’en bestræbe sig på at give en melding i 

ugeplanerne, så forældrene ved hvilke dage, der er frugt, og hvilke dage, der ikke er, så man kan give sit 

barn/sine børn eftermiddagsmad med.  

e. Forældremøder 

Stort forældreønske. Især fokus på at få forældre til at komme. Møderne anses som vigtige for at kende de 

voksne og institutionen. Post-corona virker det vigtigt, spørgsmålet er hvor mange ressourcer der skal 

bruges. Forældrerådet har også et ansvar for at aktivere forældre. Det skal rammesættes tydeligt og skarpt 

for at skærpe forældreinteressen, måske nok 1 forældremøde om året. Enighed om, at det nok giver mest 

mening når børnene skifter hus, fx april måned 17.00-18.00. Hvis det ligger ved skift kunne det være oplagt 

med alle personaler i husene. 0.klasses opstartsmøder har vist sig at have stor værdi og fremmøde – det var 

måske en vej man kunne gå. Fokus på: Hvad lærer børnene her? Afprøves 2022 – gerne med tilmelding, 

3.klasserne kunne fx gå på en anden model, evt. samlet om teater-delen. Det blev nævnt, at forældre også 

skal bakke op om institutionen, og levere noget den anden vej. 

f. Status på byggeprojekt: 

Der har lige været 1-års gennemgang, og små reparationer foregår. Største udfordringer er udformningen 

af Palæet, hvor der også nogen steder er valgt ”ikke-pædagogiske løsninger”. Der mangler dispensere i 

Villaen og Palæet til sæbe og håndklædepapir – det gjorde der også under Corona. Det er mildest talt 

problematisk, og det bør skolen/bygherren få bragt i orden hurtigst muligt. 

10. Eventuelt  

Trivsel og måling af specifikt børnenes trivsel blev der talt om her. Trivslen hos børnene er målt meget høj, 

dette skyldes især et stort arbejde fra personalet, hvis trivsel Corona dog har påvirket i negativ retning. 

Tilsyn, faglig dialog, hvor en forælder fra forældrerådet skal med, i november måned. 



Materialeindkøb er i gang. FIFA 22 blev bl.a. nævnt. 

11. Næste møde  

Aftales for det næste år mellem formand og lederen. Mandag er en god dag for personalet. 

 


